
一、居家考试需要准备一个独立、安静的空间环境进行考试，保证

空间内无其他人员、不得出现与考试相关的资料或物品；内不得出现与

考试无关的书籍、资料等。考试过程中请保持网络连接稳定畅通，请保

持电脑或平板电脑的摄像头、麦克风开启，以便监考人员进行实时监控。

1. For at-home exams, prepare an independent and quiet environment.

Ensure no other individuals are present and no exam-related materials or

items are in the space. Keep the area free of unrelated books and materials.

Maintain a stable internet connection during the exam. Keep your computer

or tablet camera and microphone on for real-time monitoring by the proctor.

二、严禁携带无线通讯工具、电子存储记忆录放设备以及学习资料、

计算器等物品进入考试场所（含备考室、考场）；考生入场时应自觉接

受监考员使用金属探测仪检查是否携带违禁物品，接受监考员对考生身

份信息进行核验。

2. It is strictly prohibited to bring wireless communication devices,

electronic storage devices, study materials, calculators, or other items into

the exam area (including the preparation room and exam room). Candidates

must willingly undergo a metal detector check for prohibited items and have

their identity verified by the proctor when entering the exam room.

三、登录考试系统，选择对应考试科目，点击“进入任务”，核对本场

考试信息，然后点击下方“开始考试”按钮，按提示完成耳机检测、调节好

音量后点击完成检测，并完成主、副摄像头调试。

3. Log into the exam system, select the appropriate exam subject, click

"Enter Task," verify the exam information, then click "Start Exam." Follow

the prompts to complete the headphone check, adjust the volume, and finish

the main and secondary camera setup.

四、考试开始，考生进入作答界面，按照试题要求进行作答,图片可

双击放大，音量可以通过右下角进行调节。

4. Once the exam begins, enter the answer interface
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